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In The Package
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USB Cable

Charging Case
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BYMUSE FLY Overview
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Left Earbud Right Earbud
(Master)

Multi-function button（MFB）

LED Light
USB Jack

Microphones/LED lights

Notes: Left earbud cannot be paired with bluetooth device by itself.
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Charging Case



Best Fit And Best Sound  
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Please try out all sizes of eartips provided and use the one that fits 
the most to you. Make sure you are comfortable with it because it 
will definitely enhance your listening experience.

Notes：If Earbuds fail to be charged, please try to charge the case 
and earbuds at the same time via USB Cable.
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45 Degree

For First Time Pairing
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Button Function And Indicator Status

Earbud Button Operation

Power on/off

Clear bluetooth 
pairing

Function definition/ 
Earbuds operation

Play/Pause

Previous

Next

Answer calls

Hang up

Reject a call 

Voice assistant

Double press the "MFB" button

Press the "MFB" button once

Press the "MFB" button once

Press the "MFB" button once

Long press "MFB" button 
for 1 seconds

Long press "MFB" button 
for 3 seconds

/

/

Left earbud

Double press the "MFB" button

Press the "MFB" button once

Press the "MFB" button once

Press the "MFB" button once

Long press the "MFB" button 
for 3 seconds

Long press "MFB" button 
for 1 seconds

Press to press “MFB” button 
4 times

Press to press “MFB” button 
3 times

Press to press “MFB” button 
3 times

/

Right earbud
“Master earbud”
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Bluetooth

Bluetooth

Available devices

Setup

Bymuse Fly

Method 1: Take out Right earbud from charging case, it will power on 
automatically. After that, from your device, search "Bymuse Fly" and click to 
connect the earbud. The earbud will connect to your device shortly.

Right Earbud Manual Control
Power on & Pairing

Red and Blue LED Flash

Guide Lights Status
Indicator lightStatus

Charging case

Charging

Fully charged

Earbuds connecting

Full charged case

Red light solid

 Red light off

Charging case low battery  Red light flash quickly

Note: 1. If earbuds are back to charging case, but can not power off automatically or charging,  
            please recharge the charging case. 
            2. If earbuds are took out from charging case, but can not power on automatically, please 
            long press MFB button for 3 seconds to power on, and recharge the charging case as well.

Red light flash slowly

 Red light off

 Blue & Red light flash

Earbuds connected  Blue light flash slowly
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Dual Earbuds Control Guide

Right earbud is Master, Left earbud is Slave

Bluetooth

Bluetooth

Available devices

Setup

Bymuse Fly

5s

Method 2: Hold the button for 5 seconds, then search and click "Bymuse Fly" 
from your device. Your earbud will connect to your device shortly.
(Notes: Earbud is outside the charging case and under power off status)

Red and Blue 
LED Flash

1. Master and Slave earbuds connection: take out from charging 
    case, then power on automatically, and connection automatically.
2. Master and bluetooth device connection: from bluetooth device, 
    search "Bymuse Fly" and click to connect
3. Restart earbuds, earbuds can reconnect with bluetooth device 
    automatically.
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Troubleshooting

Methods to deal with abnormal problems of the two earbuds.

Q: What should I do if there is no sound output from Left earbud 
after being connected?
A: Please do the following steps:
1. Take out the left and right earbuds from the charging case, press 
and hold the button until entering the pairing mode (For the right 
earbuds, please press and hold for 5 seconds, for the left earbuds, 
press and hold for 8 seconds). 
2. Double press the button for both earbuds, and the earbuds will 
prompt“Searching for another earbuds”, the LED indicators of both 
earbuds will flash in blue. When the earbuds are paired successfully, 
the earbuds will prompt“Left Channel”and“Right channel”. 
3. After that, the right earbuds will flash in blue and red alternatively, 
indicating your earbuds are now available to be paired by other 
device.
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Product Parameter

(All technical data shall be subjected to practical performance)

Model Number: BYMUSE FLY 

Bluetooth version: V5.0

Bluetooth profile: HFP/HSP/A2DP/AVRCP

Operation range: 10m(with no obstacle)

Music time: approx 3 hr

Standby time: approx 50 hr

Charging time: approx 2 hr

Battery type: Li-ion

Battery capacity(earphone): 3.7V 40mAh

Battery capacity(charging case): 3.7V 320mAh

Input parameter(charging case): 5V     500mA 

Product weight: 31.5g

Product size: 23.5x41.5x54mm



9

Safety Instructions For Use

To avoid hearing damage, keep the volume at a moderate level. 
Avoid listening to music at loud volume levels for prolonged 
periods of time as this may cause permanent hearing damage or 
hearing loss.

Do not use BYMUSE FLY when it is unsafe to do so. For example, 
while operating a vehicle, cycling, crossing a road, or any activity 
which requires your attention and ability to hear.

Note: If you are watching video while using your earbuds, your 
audio may be slightly out of sync with your device. 



FCC Warning

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 
following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference, and (2) This device must 
accept any interference received, including interference that may cause 
undesired operation.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by 
the party responsible for compliance could void the user's authority to 
operate the equipment.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits 
for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits 
are designed to provide reasonable protection against harmful interference in 
a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate 
radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 
instructions, may cause harmful interference to radio communications. 
However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular 
installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or 
television reception, which can be determined by turning the equipment off 
and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or 
more of the following measures:
- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to 
which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
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FCC ID: 2ATRS-BYMUSEFLY
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包装内容

充电盒 无线耳机

快速操作指南 USB 充电线1条 

小号     中号     大号

耳帽

USER GUIDE
BYMUSE FLY Total Wireless Earphones

CH
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产品简介

充电盒

3 4

左耳机 右耳机
(主)

1 2

注：左耳不能和手机配对，不能作为蓝牙耳机单独使用。

充电盒指示灯

USB孔

麦克风/指示灯

1

2

3

4

多功能键

CH
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佩戴

初次使用模式

小

中

大

注：若耳机无法充电，请插入USB充电线同时给充电盒充电。
    （详情请查阅后面说明）

选择适合自己的耳塞组装并佩戴

45°

CH
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按键功能及指示灯状态
按键功能

功能/ 耳机操作 左耳机 右耳机（主耳机）

开机/关机

双击多功能按键

单击多功能按键 单击多功能按键

长按多功能按键3秒 长按多功能按键3秒

单击多功能按键

单击多功能按键

长按多功能按键1秒

单击多功能按键

单击多功能按键

长按多功能按键1秒

快速单击4次多功能按键

快速单击3次多功能按键快速单击3次多功能按键

双击多功能按键

/

/

/

播放/暂停

上一曲

下一曲

接听电话

结束电话

拒接电话

清除蓝牙配对

语音助手

CH
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指示灯状态

指示灯状态

耳机充电中

耳机完成充电

耳机配对

充电盒充电中

充电盒充满电

充电盒低电量 红灯快闪

红灯恒亮

红灯灭灯

蓝红闪烁

耳机已配对 蓝灯慢闪

CH

注：
1. 如果耳机放回充电盒，耳机出现无法自动关机或充电的情况，请插入
充电线给充电盒充电。
2. 如果耳机从充电盒取出，耳机出现无法自动开机现象，可以长按耳机
多功能按键3秒开机，同时给充电盒充电。

红灯呼吸闪

红灯灭灯
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方法一:  将右耳机从充电盒拿出, 自动开机, 蓝牙设备搜索“Bymuse 
Fly”连接耳机，如已配对过的最后一台设备会自动回连耳机。

方法二：长按右耳机多功能按键5秒, 然后手机上搜索“Bymuse Fly”
连接耳机。
(耳机不在充电盒里，且在关机状态)

单耳机常规功能操作
开机与配对

连接   Bymuse Fly

蓝牙

蓝牙

可连接设备

设置

连接   Bymuse Fly

蓝牙

蓝牙

可连接设备

设置

红蓝灯闪烁

5s

红蓝灯闪烁

CH
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对耳使用
右耳为主，左耳为副
1. 主副耳机组对：从充电盒取出，自动开机，自动组对；
2. 主耳机与蓝牙设备连接：蓝牙设备上搜索“Bymuse Fly”连接耳机；
3. 重新开机，耳机可以自动回连蓝牙设备。

2. 在使用的过程中，如果左右耳机从充电盒仓中拿起放入耳朵
后，耳机与手机连接成功后播放歌曲时，如果每次都是左耳机出
现无声的现象，请按以下步骤进行复位操作。
将左右耳从充电盒中取出，长按直到进入配对模式，右耳为长按
5秒，左耳为长按8秒，然后双击主按键，此时会报提示音“正在
搜索另一只耳机”，并且左右耳耳机会蓝灯慢闪，连接成功之
后，会报提示音“左声道”“右声道”，右耳红蓝灯交替快闪，

问题处理

1. 在使用的过程中，如果偶尔出现有一只耳机无声音输出的现象：  

两只耳机的异常问题处理方法：

请把左耳机和右耳机分别放回到各自的充电盒仓后，等2秒后, 再
从充电盒仓中拿起两只耳机分别放入您的左右耳朵里，左耳机和
右耳机之间会自动回连成功，然后耳机会自动回连上之前配对连
接过的手机（有时可能需要手动连接到手机）。这样就能自动修
复一只耳机无声音输出的现象。

CH
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(所有技术信息以实际性能为准)

产品型号：BYMUSE FLY 
蓝牙版本：蓝牙5.0
产品重量：31.5g
产品尺寸：54x28mm
支持协议：HFP/HSP/A2DP/AVRCP
电池类型：聚合物锂离子电池
耳机电池容量：3.7V, 40mAh
充电盒电池容量：3.7V, 320mAh
充电盒输入参数：5V    500mA

通讯距离：10m
播放时间：约3h
待机时间：约50h
充电时间：约2h

基本参数

进入配对模式，左耳蓝灯每5秒闪一次。

注：
1. 为了您的聆听歌曲的稳定性，请尽量把您的手机或无线蓝牙设
备放在您身上右边的兜里或包里。
2. 在某些复杂的无线环境下或在某些人群密集的环境下用耳机聆
听歌曲时，偶尔出现一两次卡音是属正常现象。
3. 在某些复杂的无线环境下或在某些人群密集的环境下使用左右
耳机同时通话时，偶尔出现左耳卡音或没有声音输出是属正常。

CH
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使用安全说明
为了避免损伤您的听力，请将音量保持在适度水平。避免长时间
高音量听音乐，这可能对听力造成永久性伤害和失聪。
请在驾驶，骑自行车，过马路等需要您的注意力集中的情况下不
要使用BYMUSE FLY。

注意：使用耳机观看某些视频时，偶尔可能会出现音频和视频稍
微不同步现象。

充电完成后，请把充电线从充电盒中拔出来，避免让产品长期处
于充电状态。

充电器输出电压和电流不大于5V/1A或5V/1.5A，如因充电器的
输出电压和电流超出指定，这会对本产品造成严重损害，产品保
修将同时失效。

CH
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CH

V1.0

使用部件中有毒有害物质或元素
产品中有毒有害物质或元素的名称及含量

根据中国《电器电子产品有害物质限制使用管理办法》

：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T25672标准规定的限量要求以下；

  ：表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出SJ/T11364-2014标准规定的要求，但该
    项目仅在库存或已加工产品中有少量应用，且按照计划正在进行环保切换，切换后将符合上诉规定。

部件名称

电路板及组件

塑胶部件

金属部件

耳套

有毒有害物质或元素

铅（Pb）

○

○

○

○

○

汞（Hg）

○

○

○

○

镉（Cd）

○

○

○

○

六价铬（Cr6+）

○

○

○

○

多溴联苯（PBBs）

○

○

○

○

多溴二苯醚（PBDEs）

○

○

○

○

本产品的“环保使用期限”为１0年，其标识如左图所示。

电池等可更换部件的环保使用期限可能与产品的环保使用

期限不同。

只有在本使用说明书所述的正常情况下使用本产品时，  

“环保使用期限”才有效。



尺寸：80*80mm
80g书纸  骑马钉
V1.0版本


